
 

Dagsorden og Referat Skolebestyrelsesmøde 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 
Dato: 21. oktober 
Tid: 17.00-19.00 
Sted: Bygaden - personalerummet 
Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 
Afbud: Naomi, Michael, Thor 
Mødeleder: Søren 
Referent: Lisa 

Drøftelse/Beslutning/Orientering 

Indhold Ansvarlig  Tid 

1. Status fra: 
Skolebestyrelsesformanden 
 
Elevrådet 
 
Distriktsskolelederen 
 
Krogsager 
 
Højmosen 
 
Bygaden 
 
Orientering 

 
Karina Jakobsen 
 
 
 
 
Elevrådet 
 
Søren Storm 

 25 min 

Referat 
Skolebestyrelsesformanden 
Vi flytter skolebestyrelsesmødet til 19-21 fremadrettet.  
 
Fællesrådsmødet:  
Budget 2025 blev gennemgået. 
Evalueringen af ”Børn på vej i skole” - godt arbejde fra skolerne. Personalet har grebet opgaven 
flot an. Stor ros til personalet og ledelsen for det flotte arbejde trods den korte 
implementeringsfrist. 
 
Elevrådet: Frederikke fortalte fra Topmødet (Topmøde: er et møde hvor alle formænd/ kvinder 
fra elevrådene fra de forskellige matrikler mødes), at emnet havde været undervisningsmiljø – 
hvordan er miljøet i klasserne. Emnet skal taget op på alle skoler. 

 
Distriktsskolelederen 
Har været i Finland med kurs21. Der var flere oplæg om ledelsesadfærd, læringstilgange, 
videndeling i ledelse af skoler på tværs af lande. Det var meget inspirerende og relevant. 
Ledelsen har på det seneste haft fokus på intern og ekstern information: Info fra ledelsen og 
Nyhedsbrev til hele skolen. 



 

Kvalitetsreformen fra uvm skal starte op til sommerferien. Her er der nedsat 4 udvalg, Sammen 
om skolen, som udvikler på et kommissorie, som politikere skal tage stilling til i foråret. 
Der er ansat en afdelingsskoleleder på Bygaden og ansættelse af en dansk- og læsevejleder til 
Bygaden. 
Vi har haft ansættelse af sekretær til Højmosen 
Vi har netop slået en stilling op som pædagog til Højmosen. 
Højmosen er udvalgt til at få lavet en fritidsmiljøvurdering. Den er valgt ud til at kunne arbejde 
med at kvalitetssikre SFO fremadrettet. Her vil man arbejde med at uddrage data, som kan 
være med til at sikre en kvalitet for den enkelte SFO – ligesom man har på skoleområdet. 
 
Krogsager: Besøg af arbejdstilsynet, det gik godt. Godt motionsløb – havde en god dag. 

 
Højmosen: Glæder os til ny sekretær begynder den 1. november – god motionsdag 

 
Bygaden: Ny afdelingsskoleleder er begyndt i dag – Jeanette. God motionsdag før ferien. Har 
haft en god festival i september. 
 

2. Kommunikation fra skolebestyrelsen 
- Vi ønsker at kigge på skolebestyrelsens 
skabelon for dagsorden. Ligeledes hvordan vi 
kommunikerer i referatet til forældre mv. 
 
Drøftelse og beslutning 

 10 min 

Referat 
Den nye skabelon blev godkendt. Skolebestyrelsen har fremover et punkt med i forældre – 
nyhedsbrevet. 

3. Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse til 
forældremøder. 
 
Drøftelse og beslutning 

 10 min 

 Referat 
Det var godt med et punkt fra skolebestyrelsen på forældremøderne i indskolingen på 
Krogsager og Højmosen. Det er vigtigt, at skolebestyrelsen er med på det første forældremøde 
på 0. årgang. Skolebestyrelsen må gerne være med på 7. årgang. 

4. Regnskab for Erritsø Fællesskole. 
 
Orientering 

 15 min 

Referat 
Søren gennemgik regnskabet for Erritsø Fællesskolen. Budgettet ser flot ud – det ser ud til, at vi 
kommer ud med et meget lille underskud. Stor ros til skolens administration og ledelse for et 
flot regnskab. 

5. Status med elevernes sociale og faglige 
trivsel 

 20 min 



 

Kort indføring i status for vores arbejde lige 
nu og i den proces, som er vi sætter i gang. 
 
Orientering og drøftelse 

Referat 
Søren gennemgik data vedr elevernes faglige og sociale trivsel.   
På Fælleskolen har vi sat en proces i gang – hvad tager vi fat på, hvordan kan vi ændre det –  
med et mål om, at alle elever på Fællesskolen kan bestå afgangsprøven. 
Søren gennemgik udkast til processen.  
Skolebestyrelsen ønsker, at vi skal være opmærksomme på -  hvordan vi får gjort forældrene 
aktive i denne proces og får input fra denne gruppe.  
 

6. Skolerejse fremadrettet 
Vi har fået en forældrehenvendelse vedr. 
årsagen til at 8. årgang og destinationen for 
skolerejser til foråret.  
 
 
Drøftelse 

  30 min 

Referat  
Skolebestyrelsen støtter om, at det er lærerne, der beslutter, hvor deres klasse tager hen. 
Skolen skal fokusere på at kommunikere, så det tydeligere fremgår for elever og forældre, hvad 
der er af pædagogiske begrundelser for lærernes valg. 
Der skal være et oplæg på forældremødet på 7.årgang, om skolerejsen/lejrskolen på kommende 
8. årgang, hvor der italesættes, hvad en skolerejse/lejrskole er. Der er et fast beløb på 1200 kr. 
som forældrene max må betale. 
Kommentar fra elevrådet: 
Man skal have det sjovt på en lejrskole. 
 
 Søren og Frances kommer med et oplæg på et nyt principper for skolerejser. 

7. Evt. 
 

 5 min 

Referat 
Vedr. fundraising kommer Frances  
med et bud på et  brev der kan sendes  ud. 
Evt. 

8.  Gennemgang af skolebestyrelsens 
dagsorden til næste møde. Punkter til 
fremtidige møder 
 

 5 min 

Referat  
To – lærer time og forkortet skoledag.  Skærm brug. Fritid og skærmbrug. Principper og 
politikker. 



 

Indskolingen. 
Røgfriskoletid for eleverne. 
Aula kommunikation. 

 

 


